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Interpellation tilt stadsbyggnadsnämndens ordförande Johan Algernon om
alltmer försämrad framkomlighet på fäOys vägnät

Vi har länge i ett stort antal motioner och interpellationer pekat på den pågående

avsiktliga försämringen av framkomligheten på taOys vägnät. Tyvärr verkar det inte ha

hjälpt. Antalet farthinder i kommunen kan snart inte räknas. Gatorna görs allt smalare

och refugerna allt bredare. Allt detta sker samtidigt som kommunen byggs ut i mycket
snabb takt med ökad trafik som följd. De negativa konsekvenserna för
trafikgenomströmningen växer stä nd igt.

På senare tid har vi noterat att två sätt som tidigare endast har funnits i obetydligt antal

nu tilltar. Det handlar här om åtgärder på genomfartsleder där hastighetsbegränsningen
är satt till 50 km/h. Det ena är permanent rödställda trafikljus vid exempelvis
övergångsställen över huvudleder som långsamt slår om när man närmar sig dem om

ingen korsande trafik kommer. De trafikanter som inte är medvetna om att signalerna

vanligtvis slår om hinner ofta sakta ned kraftigt innan de upptäcker att ljusen faktiskt
slår om. Detta får tidvis stora negativa konsekvenser för trafikflödet.

Det andra är tvära farthinder på genomfartsvägar där skyltad hastighet omöjligen kan

bibehållas och vars brutalitet hotar att leda till skador på trafikanternas fordon och kan

vara särskilt farliga för cyklister och motorcyklister. Detta medför givetvis också en stor
störning i genomfarten vid tät trafik.

Båda dessa nya åtgärder finns exempelvis numera sedan en tid implementerade på

Täbyvägen nära avfarten till Hagbyvägen.

Kreativiteten när det gäller att försämra genomfarten iTäby är alltså beklagligt stor. Vi

ställer därför frågan till stadsbyggnadsnämndens ordförande :

Är det kommunens avsikt att fortsätta den här snabba utvecklingen
med allt aggressivare genomfartshinder, fohan Algernon?

För Sverigedemokraterna i Täby

Steven Jö


